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§1 OFMÖ Ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med tillägget §13.5 Operativa utvär-
deringar. Dessutom ändrades punkterna §13 Pluggfik och §14 PR
till att även innefatta beslut.

§5 Mat Christian anmälde sig till att laga mat under vt1. Under lv1 hjäl-
per Anders till. Resterande möten hjälper övriga tillgängliga till
vid matlagningen.

§6 Disk Edward diskar detta möte.

§7 Föregående mötes
protokoll

Bordlades till nästa möte då protokollet inte var justerat.

§8 Meddelanden Christian meddelade att det var programledningsutbildning på
fredag, dock var det tyvärr bara en deltagare per program.

Edward meddelade att det på fredag v1 är ett möte för att disku-
tera den kommande programledningen för kinainriktningen.

§9 Beslutsuppföljning SRDs framtid skulle diskuteras på detta möte, dessa återfinns
under §11 Kursombud, §13 Pluggfik och §14 PR.

§10 Lunchstatistik Erik Iveroth uppmärksammade att vi under hösten haft flertalet
personer i iDét under luncherna som inte är D-sektionsmedlemmar.
Då dessa nyttjar faciliteterna (främst mikrovågsugnarna) ålade
styrelsen studierådet att ta fram statistik över hur många dessa
är för att eventuellt få bidrag då vi utför en tjänst åt andra sek-
tioner.

Christian ålades att under luncherna utföra undersökningar om
vilka sektioner som personer i iDét tillhör. Tobias anmälde sig till
att ge en hjälpande hand.
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§11 Kursombud För att öka medvetandet om kursombud ska Christian och Mat-
tias till nästa möte gå ut till kursansvariga och tillfråga dessa om
vad som kan förbättras i det nuvarande systemet.

§12 Kursutvärderingar Datorkommunikation, ETS052, kritiserades för extentan, som dels
kommit ut väldigt sent och dels ej stämt överrens med innehål-
let på den riktiga tentan (extentan sades vara samma som legat
på hemsidan innan kursen börjat och då varit sedan innan kurs-
innehållet ändrades). Därför bör kursansvarig Johan M Karlsson
kontaktas för att få till stånd en dialog.

Edward, tillsammans med Fredrik och Anders, åtog sig att sam-
manställa synpunkter på kursen tills mötet i lv1.

§13 Pluggfik Edward ställde sig positiv till det pluggfik som anordnats i lv7.
Mötet instämde i detta och ett stående pluggfik i lv7 föreslogs.

Christian utlyste ett behov av en pluggfiksansvarig för att anord-
na detta.

Mattias påpekade att en matansvarig för SRD tidigare föresla-
gits, denna skulle då lämpligtvis även kunna handha administ-
ration av pluggfik.

Ingen frivillig pluggfiksansvarig till vt1 fanns, därför sköts val
av sådan till mötet i lv1.

Christian undrade hur man skulle tacka ev. föreläsare som hjäl-
per till vid pluggfiken. Edward åtog sig att kolla upp med SRE
hur de löser den frågan tills mötet i lv1.

§13.5 Operativa
utvärderingar

Edward meddelade att operativa utvärderingar (utvärderingar
mitt under kursens gång) ska införas för att få bättre feedback på
kurserna.

Innan de ska införas bör det förankras dels hos programledning-
arna och institutionerna.

Till dessa möten ska kursansvarig kalla och om kursombud sak-
nas ska kallelse skickas till SRD och SRD-medlemmar ska närva-
ra på dessa möten.

Christian och Mattias tar upp detta med kursansvariga när de
talar med dessa (se §11 Kursombud) och får deras feedback och
önskemål.

Kursombudsansvarig ska dessutom skicka mail till kursansvarig
för att påminna denne om att han ska kalla till utvärderingsmö-
tena. Eventuella behov av ändringar av hemsidan för att under-
stödja detta ska påbörjas vid SRD3 (lv3) till vilket en uppdate-
ringsplan ska tas fram.

§14 PR SRD ska gå ut på föreläsning under måndag och tisdag för att
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tala om vem vi är. Det önskas främst nyrekrytering för att få in
D- och C-ettor.

Tobias talar med nollor han känner för att finna intresserade un-
der programmeringshjälpen.

För att öka uppmärksamheten ska SRDs möten skrivas in i ka-
lendern och eventanmälan på hemsidan.

Christian åtog sig att till nästa möte fixa en förslagslåda till SRD.

§15 Övrigt Inget övrigt togs upp.

§16 Skitsnack Här sades väldigt mycket som aldrig fördes till protokollet.

§17 OFMA Ordförande Edward Linderoth-Olson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Mattias Jernberg
Sekreterare

Justeras

Edward Linderoth-Olson
Ordförande
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